
Agendapunt 7 Vernieuwing en verplaatsing handbalveld HV Schipluiden 
1. Waarom is een alternatief scenario (een nieuw veld op de locatie van het oude veld) niet 

meegenomen? 
Kern van het raadsvoorstel is de verplaatsing van het handbalveld. Het college stelt voor de 
verplaatsing van het handbalveld mogelijk te maken vanwege het belang voor de 
verenigingen en het mogelijk maken van diverse ontwikkelingen in Schipluiden. Bij niet 
verplaatsen van het handbalveld zijn de effecten van de fusie tussen de verenigingen 
minimaal en zal er geen kans gecreëerd worden voor extra ontwikkelingen in Schipluiden. 
 

2. Welke bijdrage leveren beide verenigingen zelf om de kosten voor de gemeente zo laag 
mogelijk te houden? 
De verenigingen zijn actief betrokken bij het project met vrijwilligers, leggen voetpaden aan, 
aanpassing van groenvoorzieningen, hekwerken aanpassen. 
De voetbalvereniging stort de opgespaarde renovatievergoeding voor veld 2 terug naar de 
gemeente.  De handbalvereniging ontvangt geen renovatievergoeding, een handbalveld 
wordt volledig betaald door de gemeente. Deze gezamenlijke inzet helpt de kosten voor de 
gemeente te beperken en bevordert een succesvolle uitvoering 
 
 

3. Wat gebeurt er met de lege kantine en het lege veld? In de bijbehorende raadsoplegger lezen 
we dat wellicht ’t Kickertje interesse heeft. Zijn hier al afspraken over gemaakt? 
’t Kickertje heeft inderdaad interesse in de kantine en het lege veld. Inmiddels is een 
aanvraag voor taxatie gedaan om de marktwaarde van het object vast te stellen ten behoeve 
van een nieuwe canon. Bij instemming van de raad met verplaatsing van het handveld, zal 
voor deze herontwikkeling een afzonderlijke opdracht tot verkenning en concrete uitwerking 
volgen.   

 


